

1 **Mr. Ahmed Yousef Abdulla Hussain Khouri**

Mr. Ahmed Yousef Khoury is currently the Chief Executive Officer of Union Properties PJSC, with extensive experience in the field of investment, real estate development and management. In addition to his experience in facilities management, environmental management, hotel and hospitality sector. He holds a Master's degree in Financial Management Sciences from the University of East London in the United Kingdom.

Mr. Khoury holds several positions, for example:

- Deputy Chairman of OBN Holding
- Board Member Blue Stone Investment
- Member of the Emirates Business & Finance Association

**السيد/ أحمد يوسف عبدالله حسين خوري**

يشغل السيد/ أحمد يوسف خوري حالياً منصب الرئيس التنفيذي لشركة الاتحاد العقارية (ش.م.ع)، حيث يتميز بخبرته الواسعة في مجال الاستثمار وإدارة وتطوير العقارات. بالإضافة إلى خبرته في إدارة المرافق والإدارة البيئية وقطاع الفنادق والضيافة. حيث أنه حاصل على شهادة الماجستير في علوم الإدارة المالية من جامعة إيست لندن في المملكة المتحدة.

يعمل السيد/ خوري في عدة مناصب منها على سبيل المثال:

- نائب رئيس مجلس إدارة شركة OBN القابضة
- عضو مجلس إداره الحجر الأزرق للاستثمارات
- عضو جمعيه المال والأعمال الاماراتية

2 **Mr. Khalifa Hasan Ali Saleh Alhammadi**

Mr. Alhammadi is currently the Advisor to the Chairman in UPP Capital Investment, a subsidiary of Union Properties PJSC. Mr. Alhammadi has extensive experience in IT management, financial brokerage, investments, property management, operations management and contracts negotiation. He previously held high positions in different companies and in various sectors such as Armaam Real Estate Investment, Al Thurayya Insurance, Liechtensteinische Landesbank Group (UAE) Ltd, Maam Investment, Julius Baer Group, and Dana Middle East Investment. Mr. Alhammadi held the position of board member in Aman Insurance, Union Insurance (representative of Maam Investment), and Awtad PrJsc. Mr. Alhammadi holds a Master of Science in Strategic Business Information System from the University of Hertfordshire in the UK.

**السيد/ خليفة حسن علي صالح الحمادي**

يشغل السيد/ خليفة الحمادي حالياً منصب مستشار الرئيس في شركة يو بي بي كابيتال للاستثمارات، وهي شركة تابعة لشركة الاتحاد العقارية ش.م.ع. يتمتع السيد/ الحمادي بخبرة واسعة في إدارة تقنية المعلومات والوساطة المالية والاستثمارات وإدارة العقارات وإدارة العمليات والتفاوض على العقود. وقد شغل سابقاً مناصب رفيعة في شركات مختلفة وضمن قطاعات عديدة منها شركة أرام كابيتال للاستثمارات العقارية، وشركة الثريا للتأمين، ومجموعة ليختنشتاينيش لاندس بنك (الإمارات) المحدودة، وشركة مام للاستثمارات، ومجموعة جولوبوس باير، وشركة دانه ميلد إيست للاستثمار. وقد شغل السيد/ الحمادي سابقاً منصب عضو مجلس إدارة في كل من شركة أمان للتأمين، شركة الاتحاد للتأمين (ممثلًا عن مام للاستثمارات)، وشركة أوتاد ش.م.ع. يحمل السيد/ الحمادي درجة الماجستير في العلوم في نظام المعلومات التجارية الاستراتيجية من جامعة هيرتفوردشاير في المملكة المتحدة.

3 **Mr. Sameh Abdulla Jamaa Karam Alqubaisi**

Sameh, although well familiar with Finance House since inception, joined FH Group as Group Head of Wholesale Business in April 2017. This was after a two and half years stint in Asia as CEO Hong Kong Branch and Managing Director Wholesale Banking North East Asia. He has successfully managed the branch reposition itself to be aligned with Groups overall wholesale strategy. Previous to that Sameh was with NBAD's Risk Management team undertaking various roles and responsibilities including credit and over sight of the banks vulnerable portfolio. In addition to his role he is also a guest member on the Group ALCO, the various country ALCOs, and Group Risk Management Committee.

**السيد/ سامح عبدالله جمعة كرم القبيسي**

على الرغم من معرفته دار التمويل منذ الإنشاء، انضم السيد/ سامح إلى مجموعة شركات دار التمويل كرئيس للمجموعة في قسم الأعمال التجارية في أبريل 2017. وكان ذلك بعد عامين ونصف من استلامه منصب المدير التنفيذي في آسيا، فرع هونغ كونغ، وكونه عضو منتدب للخدمات المصرفية للشركات في شمال شرق آسيا. نجح في إدارة تغيير الفرع بنفسه تماشياً مع إستراتيجية البيع بالجملة الشاملة للمجموع. وقبل ذلك كان السيد/ سامح يعمل مع فريق إدارة المخاطر في بنك أبوظبي الوطني ويقوم بأدوار ومسؤوليات مختلفة بما في ذلك الانتماء والمحافظة للبنوك المعرضة للمخاطر. بالإضافة إلى منصبه ودوره الفعال، فإنه أيضاً عضو ضيف في مجموعة ALCO، ومختلفة ALCOs، ولجنة إدارة المخاطر بالمجموعة.

Previous to this role, Sameh was Managing Director – Global Markets Sales. In 2017 he was mandated to build

وقبل هذا المنصب، كان السيد/ سامح المدير العام في قسم مبيعات الأسواق العالمية. في عام 2017 تم تكليفه بتطوير قوة المبيعات لبنك

the sales force for NBAD. Undergoing the buildup during the financial crises, Sameh still succeeded in establishing a very profitable and sustainable platform for the bank as well as being instrumental in building the Bank's sales force long term strategy. As a result, NBAD GM sales has a global coverage and a much wider product coverage range including derivatives, FX, rates, commodities and credit. Sameh was also the pioneer of NBAD's e-commerce platforms, NBAD Global Market Forum today known as one of the most prestigious forums worldwide, and the Risk Solution Business within the bank.

Prior to this post, He was Head of Corporate Finance and Business Development at NBAD. In this capacity, he originated and managed the distribution of various NBAD landmark transactions, products and debt issues (equity funds, fund of funds, private equity), bonds, Sukuk, and alternative investment), making him a MENA region expert in this field. Sameh Al Qubaisi was previously, Associate Director of Global Investor Sales at Standard Chartered Bank (Middle East), where he worked in Global Markets Middle East and Pakistan (MEPA). Sameh hold a B.A. Degree in International Relations and two minors in Political Science and Economics from Cornell Campus, Rollins College, FL, USA.

4 **Ms. Amna Hasan Ali Saleh Alhammadi representing NBB Capital Investment LLC**

Ms. Amna Alhammadi has a three-year experience in Etihad Airways and is currently working as procurement and supply manager. Ms. Alhammadi holds a BA of International Studies from Zayed University.

أبوظبي الوطني. ومع استمرار النمو خلال الأزمات المالية، نجح سامح في تأسيس منصة مربحة ومستدامة للبنك، فضلاً عن كونه عضواً فعالاً في بناء استراتيجية البنك طويلة المدى لقوة المبيعات. ونتيجة لذلك، تتمتع مبيعات جنرال موتورز في بنك أبوظبي الوطني بتغطية عالمية ومجموعة أوسع من منتجات التغطية تشمل المشتقات المالية والعملات الأجنبية وأسعار السلع والانتماء. كما كان سامح رائداً في منصات التجارة الإلكترونية في بنك أبوظبي الوطني، حيث يُعرف اليوم باسم NBAD Global Market Forum كأحد المحافل المرموقة في جميع أنحاء العالم، وحلول المخاطر Risk Solution Business ضمن البنك.

قبل هذا المنصب، كان السيد/ سامح رئيس قسم تمويل الشركات وتطوير الأعمال في بنك أبوظبي الوطني. وبهذه الصفة، قام بتأسيس وإدارة العديد من معاملات بنك أبوظبي الوطني الأساسية، ومنتجاته، وقضايا الديون (صناديق الأسهم، صناديق الأموال، الأسهم الخاصة)، السندات، الصكوك، والاستثمارات البديلة، وغيرها مما جعله خبيراً في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا في هذا المجال. كان السيد/ سامح القبيسي سابقاً، المدير المشارك لمبيعات المستثمرين العالميين في بنك ستاندرد تشارترد (الشرق الأوسط)، حيث عمل في الأسواق العالمية في الشرق الأوسط وباكستان (MEPA). السيد/ سامح حاصل على شهادة بكالوريوس في العلاقات الدولية مع تخصص في العلوم السياسية وآخر في الاقتصاد من جامعة كورنيل، كلية رولنز، في ولاية فلوريدا، الولايات المتحدة الأمريكية.

**الآنسة/ آمنة حسن على صالح الحمادي ممثلة عن ان بي بي كابيتال للاستثمار ذ.م.م**

لدى الآنسة/ آمنة الحمادي خبرة في طيران الاتحاد لمدة تزيد عن ثلاث سنوات وهي تعمل حالياً كمديرة قسم المشتريات والإمدادات. تحمل الآنسة/ آمنة الحمادي درجة البكالوريوس في العلاقات الدولية من جامعة زايد.